
Referat fra Medlemsmødet d. 13 August kl. 19.

  Desværre var der ikke så mange mødt op, som vi havde håbet, dog ca. 8,  
men det blev så lidt opvarmning til stormødet d. 11 Sep. hvor der er lidt tid 
til.

Vi tog udgangspunkt i bestyrelsens dagsorden.

Først lidt evaluering af b og b. Vi har haft mange gæster, derfor gode 
indtægter, men også hårdt arbejde med rengøring morgenmad osv.

I den anledning snakkede vi også om hvordan vi ville kunne klare disse jobs 
fremover, arbejdsholdet, især os gamle pensionister. Kunne der være nogle 
gulerødder, som tilgodeså, de hårdt arbejdende folk, eller skal vi prøve at se 
om det kan bære, at noget af rengøring f.eks. på værelser, kan blive gjort af 
proff. el. lign.

Legerummet er desværre lige nu lukket på grund af coruna, men Søs og Kis 
vil se på hvad vi kan gøre. Susan Seldal, foreslår at vi undersøger, hvad de 
gør andre steder, spray, eksempelvis i teater, biografer og andre steder. 
Børnene er i alle tilfælde meget glade for legerummet.

Else vil kontakte bla.a. skibsmæglerfirmaer, om de har brug for 
overnatninger til arbejdere , gerne over lidt længere perioder.

Vi snakkede også lidt fremtidige aktiviteter  i efterår/ vinter og videre frem. 
Skal vi også have vinterpriser i b og b ?

Vi besluttede at indkalde til stormøde, så det ser vi frem til. Vigtigt at få 
snakket og. få gang i huset til kultur/aktiviteter osv. Datoen er 11 sep. kl. 18,

Ref. Kis 
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